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Hieronder de beantwoording van de technische vragen van CU-SGP over de 

omgevingsvisie: 

 
1. Ik zie een lijst met een opsomming van de structuurvisies in Overzicht 

structuurvisies (doetinchem.nl): is dit overzicht volledig?  
Antwoord: Ja. 
  

2. Is het mogelijk om hier documenten of links bij te plaatsen die naar de 

desbetreffende visies leiden? 
Antwoord: In het overzicht op de website Structuurvisies | Gemeente Doetinchem 

staan de links naar de documenten en besluiten. 
  

3. Is het mogelijk om ook inzichtelijk te maken tot wanneer deze visies lopen 

en wanneer ze dus over zullen gaan in de Omgevingsvisie? 
Antwoord: Nee, op dit moment is er geen overzicht tot wanneer deze 

structuurvisies lopen. Dat inzichtelijk maken heeft geen toegevoegde waarde voor 

besluitvorming over de omgevingsvisie. Wanneer de inhoud van deze 

structuurvisies kan vervallen hangt namelijk niet alleen af van wanneer het 

strategische deel in de omgevingsvisie is opgenomen. Het gaat met name om 

behoud van het uitvoeringsgerichte beleid dat niet wordt verankerd in de 

omgevingsvisie. Juist het borgen van deze informatie in een uitwerking van de 

omgevingsvisie bepaalt of het beleid, structuurvisie of ander beleidsdocument, 

ingetrokken kan worden. Omdat nog niet precies duidelijk is hoe we de 

omgevingsvisie verder uitwerken, kunnen we deze vraag nu niet beantwoorden. 
  

4. Het college werkt de omgevingsvisie uit omgevingsprogramma’s en wil in 

eerste instantie beginnen een uitwerking voor de volgende onderwerpen: 

Thema’s: wonen, werken en landelijk gebied; Grote ruimte opgaven: 

duurzaamheid en mobiliteit en Gebiedsopgaven: binnenstad en spoorzone. 

Op welke manier wil het college worden wij als raad hierbij betrokken? 
Antwoord: We weten nog niet precies hoe we de omgevingsvisie gaan uitwerken in 

omgevingsprogramma’s. In principe is het opstellen van uitvoeringsgericht beleid 

niet nieuw. Dat doen we nu ook, bijvoorbeeld met de ontwikkelstrategie voor onze 

woningbouwopgave en de ontwikkeling van spoorzone. In de huidige processen 

betrekken we de raad en ons college is niet voornemens die processen te 

veranderen. 

  
En de aanvullende vragen n.a.v. de insprekers die namens Landgoed Hagen komen 

inspreken i.v.m. het hospice Sravana. Hieronder voorzien van antwoord: 
1. Wanneer komt de gebiedsvisie Hagen naar de raad? 

Antwoord: Eerste kwartaal 2024. 
  
Er staat in uw reactie op inspraakreactie 18 dat de kaders uit visie Hagen al wel 

opgenomen worden in de Omgevingsvisie. En dat op de kaart de visie als opgave 

toegevoegd wordt... Ik snap niet hoe dat zit aangezien de gebiedsvisie Hagen nog 

vastgesteld moet worden toch? 
Antwoord: De gebiedsvisie Hagen is in ontwikkeling en als zodanig in de 

omgevingsvisie opgenomen. Die tekst is later in de nota van inspraak en 

wijzigingen gewijzigd. Per abuis is de verkeerde versie van deze nota gepubliceerd 

bij de vergaderstukken. Het document is vervangen. 
  
2. Zodra we deze gebiedsvisie hebben vastgesteld valt deze direct onder de 

Omgevingsvisie? Of pas als de Omgevingsvisie herijkt wordt? 
Antwoord: Nieuw beleid valt onder de omgevingsvisie na een herijking/actualisering 

van de omgevingsvisie. 
  

https://besluitvorming.doetinchem.nl/Vergaderingen/beeldvormende-raad/2023/16-november/19:30/Omgevingsvisie/Bijlage-9-Overzicht-structuurvisies.pdf
https://besluitvorming.doetinchem.nl/Vergaderingen/beeldvormende-raad/2023/16-november/19:30/Omgevingsvisie/Bijlage-9-Overzicht-structuurvisies.pdf
https://www.doetinchem.nl/structuurvisies
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3. Als we gehoor zouden willen geven aan de oproepen van deze insprekers, dan 

zou dat bij de gebiedsvisie Hagen kunnen en niet nu bij de Omgevingsvisie 

(kortom: zijn zij nu te vroeg met hun vragen?)? 
Antwoord: Dat klopt, deze ontwikkeling kan het beste binnen de 

gebiedsontwikkeling van visie Hagen besproken en beoordeeld worden. 
  
 


